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Møtetid: kl. 16.00 – kl. 22.40 

 

 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Jarle Skeidsvoll KRF Ordførar 

Annbjørg Bysheim Herland KRF Medlem 

Kari Laurhammer Mjøs KRF Medlem 

Audun Mosevoll KRF Medlem 

Mortensen, Alf Terje FRP Varaordførar 

Kim Andre Hartveit FRP Medlem 

Hildegunn Mo FRP Medlem 

Einar Skjerping FRP Medlem 

Johannes Bysheim AP Medlem 

Torunn Åsheim  AP Medlem 

Øyvind Litland AP Medlem 

Tone Mjelde AP Medlem 

Rita Aud Tveiten AP Medlem 

Andrea Hartveit AP Medlem 

Jørgen Varden AP Medlem 

Ingemar Tepstad H Medlem 

Atle Solberg H Medlem 

Berit Moslett Borge H Medlem 

Hjalti Heimir Gislason H Medlem 

Johannes Haugland SP Medlem 

Jon Flydal Blichfeldt MDG Medlem 

Kjersti Ingolvsdotter 
Vevatne 

V Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Eivinn Revheim MDG Medlem 

Sigmund Faugstad FRP Medlem 

Robert Eikeland AP Medlem 

Lars Fjeldstad SP Medlem 

Ragnar J. Tyssebotn FRP Medlem 
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Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Norvald Vedå KRF For ordføraren( i sakene 028 
og 030) 

Siren Tyssebotn FRP For Ragnar J. Tyssebotn 

John Tysse FRP Sigmund Faugstad 

Geir Olsen AP Robert Eikeland 

Nina Brattholmen Nyheim AP For Johannes Bysheim (i sak 
028) 

Inge Halland H For Berit M. Borge (i sak 026 
og for Atle Solberg i sak 028) 

Turid Bjørndal Njåstad SP Lars Fjeldstad 

Espen Busteflex Nilssen 
Burkeland 

MDG Eivinn Revheim 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen og utvalssekretæren 
       
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

022/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 

023/18 Godkjenning av møtebok 

024/18 Referatsaker og meldingar 

025/18 Strategi og prinsipp for pleie- og omsorgstenestene i Osterøy kommune 

026/18 Utbyggingsavtale - Reguleringsplan Stuttåsen - Hauge Planid 1253 2013005 

027/18 Bruvik skule - framtidig bruk 

028/18 Framtidig bruk av skulebygg i Hosanger 

029/18 Hamre skule - framtidig bruk 

030/18 Hjellvik skule - framtidig bruk 

031/18 Idrettsanlegg med fleirbrukshall og fotballbane i Valestrandsområde 

032/18 Prioriteringsliste - Tilskot til kulturbygg 

033/18 Kommunalt næringsfond - retningsliner og finansiering 

034/18 Fjordslottet AS - søknad om skjenkeløyve i samband med eigarskifte 

035/18 Kleiveland Gard - søknad om  skjenkeløyve for skjenking til deltakarar i slutta selskap 

036/18 Rapport etter kontroll med salsløyve for alkohol - Rema 1000 Lonevåg 

037/18 Skjenkekontroll Osterøyhallen i samband med romjulsdans 30. desember 2017 

038/18 Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument 

039/18 Reglement for handsaming og avgjerd i spørsmål om inhabilitet i politiske organ 
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040/18 Medlemskap i Region Bergen Reiseliv. Ettersend sak 

041/18 Interpellasjon til heradsstyretmøtet 11. april - rettleiing for byggjeskikk og estetikk – 
utdelt i møtet 

042/18 Interpellasjon til heradsstyremøtet 11. april - heliumballongfri kommune – utdelt i 
møtet 

043/18 Interpellasjon til heradsstyremøtet 11. april - handlingsplan mot vald i nære relasjonar – 
utdelt i møtet 

  

Spørjetimen i heradsstyret 

Dag Sveinung Åsheim, Votlo, møtte som talsperson for innbyggjarane som er berørte av jordraset på 

Votlo før jul. Han viste til informasjon frå kommunen på folkemøte, ulike synfaringar i området og 

utarbeidde rapportar etter synfaringar og undersøkingar. Votlobygda ønskjer hjelp tilbake ei 

«normalisering» og treng hjelp frå kommunen til dette. 

Ordføraren viste til at kommunen kan ta ei koordineringsrolle i det vidare arbeidet. Rådmannen 

førebur no ei sak til formannskap/heradsstyre for avklaring av prinsipp og ansvar ved hendingar som 

denne. 

---------------------------------------------- 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til spørsmål og svar. 

Orientering 

Thor Westergaard Bjørlo, Lyntogforum Vestlandsbanen, fekk gje høve til å orientera om arbeidet for 

lyntog i Sør-Norge.  

----------------------------------------------- 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til orienteringa.  
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022/18: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Det var ikkje merknader til innkalling og saksliste.  
 

HS - 022/18 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

023/18: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå    vert godkjend. 

   

   

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Det var ikkje merknader til utsend protokoll frå møtet 21.02.18. 
 

HS - 023/18 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 21.02.18 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

024/18: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

   

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Referatsaknr. 8 
Jon Flydal Blichfeldt, MDG, gjorde slikt framlegg: "Saka vert teken opp til handsaming.  
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Rita Tveiten, AP, gjorde slikt framlegg: "Framlegget vert å ta opp etter pausen, slik at gruppene kan få 
drøfta det." 
 
Heradsstyret slutta seg samrøystes til utsetjingsframlegget. 
---------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 17.05 - kl. 17.40  
---------------------------------------- 
AVRØYSTING - ta saka opp til handsaming 
JA  -    9 røyster (4AP,3KRF,2MDG) 
Nei  -              18 røyster (4AP,6FRP,4H,1V,2SP,1KRF) 
------------------------------------------- 
 
 
AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 024/18 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

025/18: Strategi og prinsipp for pleie- og omsorgstenestene i Osterøy kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Osterøy kommune legg til grunn prinsippa, tiltaka og framdrifta slik dei er skisserte i rådmannen si 
saksutgreiing, sjå punkt 1 – 10 under konklusjon for sine pleie- og omsorgstenester. 

   

   

14.02.2018 ARBEIDSMILJØUTVALET 

Sektorleiar HOS orienterte om saka.  
 

AMU - 008/18 VEDTAK: 

AMU tek informasjonen til orientering 

 

26.02.2018 ELDRERÅDET 

Audun Mosevoll gjekk frå møtet kl. 15.40 - fire medlemmer til stades. 
 -------------------------------------------------------------------------------------------- 
Sektorleiar for helse- omsorg og sosial møtte i saka for å gi ei orientering.  
---------------------------------------------------------------------------------------------- 
Eldrerådet kom med slik tilråding til heradsstyret: 
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"Osterøy eldreråd har studert og drøfta konsulenten Vist sitt bidrag for den framtidige 
omsorgstenesta i Osterøy. Det er eit spanande og tankevekkjande bidrag, som gjev oss alle 
utfordringar til aktiv utvikling til omsorgstenestene i kommunen.  
Eldrerådet vil gjerne delta i denne prosessen saman med aktuelle brukarar. 
 
Eldrerådet vil særlig peike på no:  
  
1. Hovudmålet for omsorgstenestene må vera at eldre og sjuke kjenner seg trygge på å få turvande 
bistand (konf. helse- og omsorgsplanen) når det trengs.  
  
2. Legg me «omsorgstrappa» til grunn for utviklingsarbeidet vårt er det heilt turvande å fokusere på 
alle trinna i trappa, ikkje berre det øvste (tal sjukeheimsplassar). Det er berre ved å byggja frå fyrste 
trinn at ein etter kvart kan få det rasjonelle tal sjukeheimsplassar i kommunen og eit balansert 
tenestetilbod.  
  
3. "Bufellesskap/ omsorgsbustad + "  må utviklast ved Osterøytunet eller knytt til dette." 
  
 AVRØYSTING 
Tilrådinga vart samrøystes vedteke.   
 
 

ELD - 007/18 VEDTAK: 

Eldrerådet si tilråding til heradsstyret: 
  
"Osterøy eldreråd har studert og drøfta konsulenten Vist sitt bidrag for den framtidige 
omsorgstenesta i Osterøy. Det er eit spanande og tankevekkjande bidrag, som gjev oss alle 
utfordringar til aktiv utvikling til omsorgstenestene i kommunen.  
Eldrerådet vil gjerne delta i denne prosessen saman med aktuelle brukarar. 
 
Eldrerådet vil særlig peike på no:  
  
1. Hovudmålet for omsorgstenestene må vera at eldre og sjuke kjenner seg trygge på å få turvande 
bistand (konf. helse- og omsorgsplanen) når det trengs.  
  
2. Legg me «omsorgstrappa» til grunn for utviklingsarbeidet vårt er det heilt turvande å fokusere 
på alle trinna i trappa, ikkje berre det øvste (tal sjukeheimsplassar). Det er berre ved å byggja frå 
fyrste trinn at ein etter kvart kan få det rasjonelle tal sjukeheimsplassar i kommunen og eit 
balansert tenestetilbod.  
  
3. "Bufellesskap/ omsorgsbustad + "  må utviklast ved Osterøytunet eller knytt til dette. " 
  
  
 

 

07.03.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne kom med slik tilråding til heradsstyret: 
"Rådet ønskjer å slutte seg til eldrerådet si tilråding. I tillegg ønskjer rådet at det skal leggjast vekt på 
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universell utforming under bygginga av nye omsorgsbustader. Det er viktig å presisere at det bør 
leggjast vekt på universell utforming for alle slags typar funksjonshemmingar, og ikkje berre for 
rørslehemma. Rådet ønskjer òg å vere involvert i planprosessen for nybygg. Planar og teikningar må 
vere klart til å presenterast for rådet før sjølve bygginga tek til."    
 
AVRØYSTING 
Tilrådinga vart samrøystes vedteke.  
 
 
 

RFF - 009/18 VEDTAK: 

Tilråding til heradsstyret:  
"Rådet ønskjer å slutte seg til eldrerådet si tilråding. I tillegg ønskjer rådet at det skal leggjast vekt 
på universell utforming under bygginga av nye omsorgsbustader. Det er viktig å presisere at det 
bør leggjast vekt på universell utforming for alle slags typar funksjonshemmingar, og ikkje berre for 
rørslehemma. Rådet ønskjer òg å vere involvert i planprosessen for nybygg. Planar og teikningar 
må vere klart til å presenterast for rådet før sjølve bygginga tek til."    
 
 

 

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 019/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling heradsstyret:  
 
"Osterøy kommune legg til grunn prinsippa, tiltaka og framdrifta slik dei er skisserte i rådmannen 
si saksutgreiing, sjå punkt 1 – 10 under konklusjon for sine pleie- og omsorgstenester." 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
 

HS - 025/18 VEDTAK: 

"Osterøy kommune legg til grunn prinsippa, tiltaka og framdrifta slik dei er skisserte i rådmannen 
si saksutgreiing, sjå punkt 1 – 10 under konklusjon for sine pleie- og omsorgstenester." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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026/18: Utbyggingsavtale - Reguleringsplan Stuttåsen - Hauge Planid 1253 2013005 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Utbyggingsavtale for realisering av reguleringsplan for Stuttåsen-Hauge planid. 2013005 med 
Borgeåsen Eigedom AS vert underteikna av kommunen. 

 

   

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Berit M. Borge, H, bad som part i utbyggingsavtalen om vurdering av sin gildskap og tok ikkje del i 
møtet ved handsaminga av gildskap  -  Inge Halland, H, møtte som vara - 27 
medlemmer/varamedlemmer til stades. 
 
 
AVRØYSTING - gildskap 
Berit M. Borge, H, vart samrøystes kjend ugild. Vedtaket vart gjort med heimel i fvl. § 6, 1. ledd, 
bokstav a ..... En offentlig tjenestemann er ugild til å tilrettelegge grunnlaget for en avgjørelse eller til 
å treffe avgjørelse i en forvaltningssak a når han selv er part i saken ....  . 
 
AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 026/18 VEDTAK: 

"Utbyggingsavtale for realisering av reguleringsplan for Stuttåsen-Hauge planid. 2013005 med 
Borgeåsen Eigedom AS vert underteikna av kommunen." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

027/18: Bruvik skule - framtidig bruk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Rådmannen får fullmakt til å selje Bruvik skule på den opne marknaden» 

    

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Johannes Bysheim, AP, gjorde på vegne av formannskapet slikt framlegg om tilleggspunkt:  
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"Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
Det skal leggast til grunn at kommunen er positiv til bruksendring." 

AVRØYSTING 
 
Alternativ avrøysting  
 
Johannes Bysheim sitt framlegg:      9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V) 
Rådmannen sitt framlegg:                  ingen røyster  
 

FS - 022/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
«Rådmannen får fullmakt til å selje Bruvik skule på den opne marknaden.  
Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
Det skal leggast til grunn at kommunen er positiv til bruksendring.» 
 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 027/18 VEDTAK: 

« Rådmannen får fullmakt til å selje Bruvik skule på den opne marknaden.  
Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
Det skal leggast til grunn at kommunen er positiv til bruksendring.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

028/18: Framtidig bruk av skulebygg i Hosanger 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Leigeavtalen med Hosanger Montessoriskule v/Stiftinga Hosanger Barnetun vert ikkje forlenga. 
Osterøy kommune treng heile bygget til barnehagedrift. Stiftinga får likevel høve til å leiga skulen 
fram til 01.09.2020.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Ordførar ba om vurdering av sin gildskap i saka, då kona hans kan ha interesser i saka. Kona er rektor 
på Hjellvik Montesorriskule, som må reknast som ei konkurrerande verksemd.  
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Johannes Bysheim, AP, ba om vurdering av sin gildskap, då mor og søster arbeider på skulen.  
 
- Dei tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap.  
 
AVRØYSTING - gildskap  
 
 
Ordførar vart samrøystes kjend gild i saka.  
 
 
Johannes Bysheim, AP, vart samrøystes kjend gild i saka. 
----------------------------------------------------------------------------------------------- 
Kjersti Vevatne,V, gjorde slikt framlegg på vegne av formannskapet:  
 
"Leigeavtalen med Hosanger Montessoriskule v/Stiftinga Hosanger Barnetun vert ikkje forlenga. 
Stiftinga får likevel høve til å leiga skulen fram til 01.09.2021. 
 
Administrasjonen skal legge fram ei sak der ein vurderer alternativ for Mjøsdalen barnehage. Eit av 
alternativa skal vere sal av skulebygget og bygging av ny barnehage i nordre del av Osterøy / utviding 
av annan kommunal barnehage." 
 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting  
 
Kjersti Vevatne sitt framlegg:             9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V) 
 
Rådmannen sitt framlegg:                  ingen røyster 
 
 
 
FS - 023/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
"Leigeavtalen med Hosanger Montessoriskule v/Stiftinga Hosanger Barnetun vert ikkje forlenga. 
Stiftinga får likevel høve til å leiga skulen fram til 01.09.2021. 
 
Administrasjonen skal legge fram ei sak der ein vurderer alternativ for Mjøsdalen barnehage. Eit av 
alternativa skal vere sal av skulebygget og bygging av ny barnehage i nordre del av Osterøy / 
utviding av annan kommunal barnehage." 
 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Johannes Bysheim, AP, bad om vurdering av sin gildskap i saka då søstra hans er styremedlem i 
stiftinga - han tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - Nina Brattholmen Nyheim, AP, møtte 
som vara - 27 medlemmer/varamedlemmer til stades. 
 
Atle Solberg, H, bad om vurdering av sin gildskap i saka då dottera er i styret for stiftinga - han tok 
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ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - Inge Halland, H, møtte som vara - 27 
medlemmer/varamedlemmer til stades. 
 
Ordførar Jarle Skeidsvoll, KRF, bad om vurdering av sin gildskap då ektefellen er tilsett som rektor på 
Hjellvik montessoriskule som kan reknast som ei konkurrerande verksemd - han tok ikkje del i møtet 
ved avgjerd om gildskap - Norvald Vedå, KRF, møtte som vara - 27 medlemmer/varamedlemmer til 
stades. 
 
AVRØYSTING - gildskap 
Johannes Bysheim, AP, vart samrøystes kjend ugild. 
Atle Solberg, H, vart samrøystes kjend ugild. 
Begge vart kjende ugilde med heimel i fvl. § 6, 1. ledd, bokstav b .... En offentlig tjenestemann er 
ugild til å tilrettelegge grunnlaget for en avgjørelse eller til å treffe avgjørelse i en forvaltningssak b 
når han er i slekt eller svogerskap med en part i opp- eller nedstigende linje eller i sidelinje så nær som 
søsken.... . 
 
Jarle Skeidsvoll, KRF,  vart samrøystes kjend gild. 
Heradsstyret fann ikkje grunnlag for å kjenna han ugild etter fvl. §, 1. ledd, bokstav a - e, då han ikkje 
har tilknyting til  partar i saka, og heller ikkje etter 2. ledd, då det ikkje ligg føre "andre særegne 
forholdsom er egnet til å svekke tilliten til hans upartiskhet, ..  . 
----------------------------- 
 
AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 028/18 VEDTAK: 

«"Leigeavtalen med Hosanger Montessoriskule v/Stiftinga Hosanger Barnetun vert ikkje forlenga. 
Stiftinga får likevel høve til å leiga skulen fram til 01.09.2021. 
 
Administrasjonen skal legge fram ei sak der ein vurderer alternativ for Mjøsdalen barnehage. Eit av 
alternativa skal vere sal av skulebygget og bygging av ny barnehage i nordre del av Osterøy / 
utviding av annan kommunal barnehage." 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

029/18: Hamre skule - framtidig bruk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hamre skule til Stiftinga Hamre Grendaskule.» 
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21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg:    
 
"Bygget vert lagt ut for sal på den opne marknaden. 
Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
Det skal leggjast til grunn at kommunen er positiv til evt. bruksendring. 
 
Dersom bygget vert kjøpt til anna føremål enn å driva skule skal skulen få inntil tre skuleår på å finna 
andre lokale." 

 
Framlegget vart trekt før avrøysting.  
-------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Det var halde pause i drøftingane med gruppemøte mellom AP,  H og V frå kl. 16.33 - kl. 16.40.  
--------------------------------------------------------------------------------------------- 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg om eit tilleggspunkt på vegne av AP, V og H:  
"Tilleggspunkt: 
- Bygget skal seljast til takst. 
- Grendarådet skal få fyrste rett til kjøp." 
-------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Det vart halde pause i drøftingane med gruppemøte mellom KRF, MDG, SP og  FRP frå kl. 16.44 - kl. 
16.47. 
--------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
AVRØYSTING  
Alternativ avrøysting   
 
Framlegg frå AP, V og H:          4 røyster (2AP, 1V, 1H)  
 
Rådmannen sitt framlegg:       5 røyster (1KRF, 2FRP, 1MDG, 1SP)  
 
 
 
 

FS - 024/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  

«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hamre skule til Stiftinga Hamre Grendaskule.» 

 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Johannes Bysheim, AP,  tok opp spørsmål om felles vurdering av gildskapsspørsmål i sakene om sal av 
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Hamre og Hjellvik skular, då avgjerda i den eine vil påverka avgjerda i den andre. 
 
Ordføraren viste til at dette er to sjølvstendige saker, der heradsstyret står fritt til å ta ulike 
avgjerder. 
-------------------------------- 
 
Hjalti H. Gislason, H, gjorde slikt framlegg på vegner av H, AP, MDG og V: "Rådmannen får fullmakt til 
å selje gamle Hamre skule til takst til Stiftinga Hamre Grendaskule eller Hamre Grendalag innan 1. 
november 2018. Om ikkje bygget vert selt innan fristen skal det tilbydast på den opne marknaden. 
Kommunen skal vera positiv til ei eventuell bruksendring." 
 
----------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 18.45- kl. 19.05 med gruppemøte for H,V, MDG og AP 
----------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 19.35 - kl. 19.45  med gruppemøte for SP, KRF, FRP og MDG 
---------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 19.50 - kl. 20.05 med gruppemøte for H, AP, V og MDG, og 
frå kl. 20.05 - kl. 20.10 med gruppemøte for MDG. 
 
---------------------------------------- 
Jarle Skeidsvoll, KRF, gjorde slikt framlegg om tillegg til framlegg til vedtak: "Dersom Stiftelsen Hamre 
Grendaskule har tilført verdiar til bygningen som er med på å auke den totale verdien av gamle 
Hamre skule, skal dette takast omsyn til når pris blir fastsett." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Formannskapet sitt framlegg   -  12 røyster (4KRF,2SP,6FRP) 
Fellesframlegg frå H, AP, V og MDG  -  15 røyster (4H,8AP,2MDG,1V) 
 
Tilleggsframlegg frå KRF   -  fall med 15 røyster (4H,8AP,2MDG,1V) 
                                                                                 mot 12 røyster (4KRF,2SP,6FRP) 
 

HS - 029/18 VEDTAK: 

"Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hamre skule til takst til Stiftinga Hamre Grendaskule 
eller Hamre Grendalag innan 1. november 2018. Om ikkje bygget vert selt innan fristen skal det 
tilbydast på den opne marknaden. Kommunen skal vera positiv til ei eventuell bruksendring." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

030/18: Hjellvik skule - framtidig bruk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hjellvik skule til Hjellvik Montessoriskule.» 
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   21.03.2018 FORMANNSKAPET 

 
Ordførar ba om vurdering av sin gildskap i saka, då kona hans kan ha interesser i saka. Kona er rektor 
på Hjellvik Montesorriskule.  
- Han tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap. Annbjørg B. Herland møtte som vara i saka. 
 
AVRØYSTING - gildskap 
Ordføraren vart samrøystes kjend ugild i saka. Vedtaket vart gjort med heimel i fvl. § 6, 1. ledd, 
bokstav b. ...En offentlig tjenestemann er ugild til å tilrettelegge grunnlaget for en avgjørelse eller til 
å treffe en avgjørelse i en forvaltningssak ... når han er i slekt eller svogerskap med en part i opp- eller 
nedstigende linje eller i sidelinje så nær som søsken; ... . 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg:  
 
"Bygget vert lagt ut for sal på den opne marknaden. 
 Bygget skal ikkje seljast vesentleg under takst. 
 Det skal leggjast til grunn at kommunen er positiv til evt. bruksendring. 
 
Dersom bygget vert kjøpt til anna føremål enn å driva skule skal skulen få inntil tre skuleår på å finna 
andre lokale." 
 
Framlegget vart trekt før avrøysting.  
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg om eit tilleggspunkt på vegne av AP, V og H:  
 

"Tillegspunkt:  
- Bygget skal seljast til takst. 
- Grendarådet skal få fyrste rett til kjøp." 

 

AVRØYSTING  

Alternativ avrøysting  

Framlegg frå AP, V og H:                          4 røyster (2AP, 1V, 1H)  
Rådmannen sitt framlegg:                       5 røyster (1KRF, 2FRP, 1MDG, 1SP)  
 
 
 
FS - 025/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
«Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hjellvik skule til Hjellvik Montessoriskule.» 
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11.04.2018 HERADSSTYRET 

Ordførar Jarle Skeidsvoll, KRF, bad om vurdering av sin gildskap då ektefellen er rektor på Hjellvik 
montessoriskule - han tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - Norvald Vedå, KRF, møtte som 
vara - 27 medlemmer/varamedlemmer til stades. 
 
Varaordførar Alf Terje Mortensen, FRP, overtok som møteleiar. 
 
AVRØYSTING - gildskap 
Jarle Skeidsvoll, KRF, vart samrøystes kjend ugild. 
Vedtaket vart gjort i medhald av fvl. § 6, 1. ledd En offentlig tjenestemann er ugild til å tilrettelegge 
grunnlaget for en avgjørelse eller til å treffe en avgjørelse i en forvaltningssak ... når han er i slekt 
eller svogerskap med en part i opp- eller nedstigende linje eller i sidelinje så nær som søsken; ... . 
------------------------------------ 
Val av setjevaraordførar: 
Rita Tveiten, AP, gjorde framlegg om val av Johannes Bysheim, AP   
 
AVRØYSTING 
Johannes Bysheim, AP vart samrøystes vald som setjevaraordførar 
----------------------------------- 
 
Hjalti H. Gislason, H,  gjorde slikt framlegg: "Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hjellvik skule til 
takst til Hjellvik Montessoriskule eller Hjellvik Grendating innan 1. november 2018. Om ikkje bygget 
vert selt innan fristen skal det tilbydast på den opne marknaden. Kommunen skal vera positiv til ei 
eventuell bruksendring." 
----------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 20.45 - kl. 20.50 med gruppemøte for KRF, SP og FRP. 
-------------------------------- 
 
Johannes Haugland, SP, framlegg om slikt tillegg frå SP, FRP og KRF: "Dersom Stiftinga Hjellvik 
Montessoriskule har tilført verdiar til bygningen som er med på å auke den totale verdien av gamle 
Hjellvik skule, skal dette takast omsyn til når pris blir fastsett." 
 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Formannskapet sitt framlegg  -  12 røyster (4KRF,2SP,6FRP) 
Fellesframlegg frå H, AP, MDG og V -  15 røyster (4H,8AP,2MDG,1V) 
 
Tilleggsframlegg frå SP, FRP og MDG -  12 røyster (4KRF,2SP,6FRP) 
 

HS - 030/18 VEDTAK: 

"Rådmannen får fullmakt til å selje gamle Hjellvik skule til takst til Hjellvik Montessoriskule eller 
Hjellvik Grendating innan 1. november 2018. Om ikkje bygget vert selt innan fristen skal det 
tilbydast på den opne marknaden. Kommunen skal vera positiv til ei eventuell bruksendring." 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

031/18: Idrettsanlegg med fleirbrukshall og fotballbane i Valestrandsområde 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Rapport utarbeidd av Asplan Viak vert teken til vitande»  

 

    

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 
FS - 026/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
«Rapport utarbeidd av Asplan Viak vert teken til vitande»  

 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 031/18 VEDTAK: 

«Rapport utarbeidd av Asplan Viak vert teken til vitande.»  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

032/18: Prioriteringsliste - Tilskot til kulturbygg 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: «Kommunal prioriteringsliste Spelemidlar - Kulturbygg vert 
vedtatt slik den ligg føre.» 
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11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg   - samrøystes vedteke. 
 

HS - 032/18 VEDTAK: 

«Kommunal prioriteringsliste Spelemidlar - Kulturbygg vert vedtatt slik den ligg føre.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

033/18: Kommunalt næringsfond - retningsliner og finansiering 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunen sitt næringsfond vert oppretthalde. Formannskapet vert forvaltar fondet og avgjer 
søknader om tilskot/lån. Retningslinene for bruk og forvaltning av næringsfondet vert endra i 
samsvar med dette. Fondet næringssarbeid i Osterfjordregionen vert avslutta og midlane vert 
overførte til Næringsfondet.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

Ordførar gjorde slikt framlegg:  
 
"Rådmannen sitt framlegg vert vedteke med slikt tillegg:  
Utkastet til «retningslinene for bruk og forvaltning av Osterøy kommune sitt næringsfond» vert endra 
slik: 
 - Punktet om at fondet skal prioritere å skaffe arbeidsplassar til kvinner jf. § 1, skal strykast.  
- Paragraf 1 må  korrigerast og oppdaterast til å gi korrekte opplysningar i ein ny versjon.   
- Dokumentet for retningslinene må gjennomgå språkkorrektur." 
 
 
AVRØYSTING 
 
Alternativ avrøysting  
Ordførar sitt framlegg:                     9 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V) 
 
Rådmannen sitt framlegg:               ingen røyster  
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FS - 021/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
 
"Rådmannen sitt framlegg vert vedteke med slikt tillegg:  
 
Utkastet til «retningslinene for bruk og forvaltning av Osterøy kommune sitt næringsfond» vert 
endra slik: 
 
 - Punktet om at fondet skal prioritere å skaffe arbeidsplassar til kvinner jf. § 1, skal strykast.  
- Paragraf 1 må  korrigerast og oppdaterast til å gi korrekte opplysningar i ein ny versjon.   
- Dokumentet for retningslinene må gjennomgå språkkorrektur." 
 
 
 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

      
AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg - samrøystes vedteke 
 

HS - 033/18 VEDTAK: 

«Kommunen sitt næringsfond vert oppretthalde. Formannskapet vert forvaltar fondet og avgjer 
søknader om tilskot/lån. Retningslinene for bruk og forvaltning av næringsfondet vert endra i 
samsvar med dette. Fondet næringssarbeid i Osterfjordregionen vert avslutta og midlane vert 
overførte til Næringsfondet.» 
 
Utkastet til «retningslinene for bruk og forvaltning av Osterøy kommune sitt næringsfond» vert 
endra slik: 
 
 - Punktet om at fondet skal prioritere å skaffe arbeidsplassar til kvinner jf. § 1, skal strykast.  
- Paragraf 1 må  korrigerast og oppdaterast til å gi korrekte opplysningar i ein ny versjon.   
- Dokumentet for retningslinene må gjennomgå språkkorrektur." 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

034/18: Fjordslottet AS - søknad om skjenkeløyve i samband med eigarskifte 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gjeve allment 
skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1, 2 og 3, til Catering og Vertskapstjenester AS, 
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org. nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. 

Styrar David Sandem, f. 28.01.1981 og stedfortredar Alita Kristensen, f. 05.12.1985,  vert 
godkjende.  
Type verksemd: Hotell og restaurant.  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2:                                        kl. 08.00 – kl. 01.00 

 
Skjenketid alkohol gruppe 3(drikk som  

inneheld mellom 22 og 60% alkohol):                                 kl. 13.00 – kl. 01.00 

 

Fredag/laurdag vert det gitt utvida skjenketid til kl. 02.00 for alkohol i gruppe 1, 2 og 3. Dette 
gjeld berre for gjestar i slutta selskap, jfr. Alkohollova § 4-2, 2. ledd. 

Vidare vert det gjeve allment skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk  på avskjerma uteområde.  
Skjenketid for uteservering alkohol gruppe 1 og 2:        kl. 10.00 – kl. 01.00 

Alkohol gruppe 3 (drikk som inneheld            

mellom 22 og 60% alkohol):                                                 kl. 13.00 – kl. 01.00 

 

For skjenking til overnattingsgjestar gjeld alkohollova § 4-4, 7.ledd. 

Skjenkeløyveperiode: 12.04.2018 – 30.09.2020. 

 

Det vert i medhald av serveringslova § 3 gitt serveringsløyve til Catering og Vertskapstjenester AS, 
org. nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. Som dagleg leiar vert David Sandem godkjend.» 

 

    

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
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FS - 029/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
«I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gjeve allment 
skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1, 2 og 3, til Catering og Vertskapstjenester AS, org. 
nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. 
Styrar David Sandem, f. 28.01.1981 og stedfortredar Alita Kristensen, f. 05.12.1985,  vert 
godkjende.  
Type verksemd: Hotell og restaurant.  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2: kl. 08.00 – kl. 01.00 

 
Skjenketid alkohol gruppe 3(drikk som inneheld mellom 22 og 60% alkohol): kl. 13.00 – kl. 01.00 

Fredag/laurdag vert det gitt utvida skjenketid til kl. 02.00 for alkohol i gruppe 1, 2 og 3. Dette gjeld 
berre for gjestar i slutta selskap, jfr. Alkohollova § 4-2, 2. ledd. 

Vidare vert det gjeve allment skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk  på avskjerma uteområde.  
Skjenketid for uteservering alkohol gruppe 1 og 2: kl. 10.00 – kl. 01.00 

Alkohol gruppe 3 (drikk som inneheld mellom 22 og 60% alkohol): kl. 13.00 – kl. 01.00 

For skjenking til overnattingsgjestar gjeld alkohollova § 4-4, 7.ledd. 

Skjenkeløyveperiode: 12.04.2018 – 30.09.2020. 

Det vert i medhald av serveringslova § 3 gitt serveringsløyve til Catering og Vertskapstjenester AS, 
org. nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. Som dagleg leiar vert David Sandem godkjend.» 

 
11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 034/18 VEDTAK: 

”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gjeve allment 
skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1, 2 og 3, til Catering og Vertskapstjenester AS, org. 
nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. 

Styrar David Sandem, f. 28.01.1981 og stedfortredar Alita Kristensen, f. 05.12.1985,  vert 
godkjende.  
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Type verksemd: Hotell og restaurant.  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2:                                        kl. 08.00 – kl. 01.00 

 
Skjenketid alkohol gruppe 3(drikk som  

inneheld mellom 22 og 60% alkohol):                                 kl. 13.00 – kl. 01.00 

 

Fredag/laurdag vert det gitt utvida skjenketid til kl. 02.00 for alkohol i gruppe 1, 2 og 3. Dette gjeld 
berre for gjestar i slutta selskap, jfr. Alkohollova § 4-2, 2. ledd. 

Vidare vert det gjeve allment skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk  på avskjerma uteområde.  
Skjenketid for uteservering alkohol gruppe 1 og 2:        kl. 10.00 – kl. 01.00 

Alkohol gruppe 3 (drikk som inneheld            

mellom 22 og 60% alkohol):                                                 kl. 13.00 – kl. 01.00 

 

For skjenking til overnattingsgjestar gjeld alkohollova § 4-4, 7.ledd. 

Skjenkeløyveperiode: 12.04.2018 – 30.09.2020. 

 

Det vert i medhald av serveringslova § 3 gitt serveringsløyve til Catering og Vertskapstjenester AS, 
org. nr. 920 222 420 for Fjordslottet hotell. Som dagleg leiar vert David Sandem godkjend.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

035/18: Kleiveland Gard - søknad om  skjenkeløyve for skjenking til deltakarar i slutta 

selskap 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gitt 
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skjenkeløyve for alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2, for deltakarar i slutta lag.  

Løyvehavar: Kleiveland Gard, org.nr. 915633935. 

Styrar:  Erling Kleiveland, f. 23.07.1945.  

Stedfortredar: Ingfrid Andersen, f. 02.03.1950.  

Type verksemd: Gardsturisme, servering m.m. 

  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2:         kl. 08.00 – kl. 01.00.  
  

Skjenkeareal:                                                   Innreia låve, ca. 100 m2 og uteterasse ca. 70 m2. 
 

Løyveperiode: 12.04.18  – 30.09.2020.” 

Årsgebyr for 2018 vert i medhald av alkoholforskrifta § 6-2 fastsett til kr 3060,- med årleg 
regulering i samsvar med sentrale forskrifter for gebyr. Gebyr etter omsetning kjem i tillegg.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 027/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
«I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gitt 
skjenkeløyve for alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2, for deltakarar i slutta lag.  
Løyvehavar: Kleiveland Gard, org.nr. 915633935. 

Styrar: Erling Kleiveland, f. 23.07.1945.  

Stedfortredar: Ingfrid Andersen, f. 02.03.1950.  

Type verksemd: Gardsturisme, servering m.m. 
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Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2: kl. 08.00 – kl. 01.00.  
  

Skjenkeareal:  Innreia låve, ca. 100 m2 og uteterasse ca. 70 m2. 
 

Løyveperiode: 12.04.18  – 30.09.2020.” 

Årsgebyr for 2018 vert i medhald av alkoholforskrifta § 6-2 fastsett til kr 3060,- med årleg 
regulering i samsvar med sentrale forskrifter for gebyr. Gebyr etter omsetning kjem i tillegg.» 

 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke 
 
 

HS - 035/18 VEDTAK: 

”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gitt 
skjenkeløyve for alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2, for deltakarar i slutta lag.  

Løyvehavar: Kleiveland Gard, org.nr. 915633935. 

Styrar:  Erling Kleiveland, f. 23.07.1945.  

Stedfortredar: Ingfrid Andersen, f. 02.03.1950.  

Type verksemd: Gardsturisme, servering m.m. 

  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2:         kl. 08.00 – kl. 01.00.  
  

Skjenkeareal:    Innreia låve, ca. 100 m2 og uteterasse ca. 70 m2. 
 

Løyveperiode: 12.04.18  – 30.09.2020.” 

Årsgebyr for 2018 vert i medhald av alkoholforskrifta § 6-2 fastsett til kr 3060,- med årleg 
regulering i samsvar med sentrale forskrifter for gebyr. Gebyr etter omsetning kjem i tillegg.» 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

036/18: Rapport etter kontroll med salsløyve for alkohol - Rema 1000 Lonevåg 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

«Trond Lillejord Mat AS, org.nr. 912 790 037, Rema 1000, Lonevåg, vert i medhald av 
alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt  ein prikk for overtreding av 
alkoholforskrifta § 3-3.  

 

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med kontroll av salsløyve 09.02.2018  er det 
dokumentert at brus var plassert i tilknyting til alkholhaldig drikk på salsstaden. Dette er i strid 
med alkoholforskrifta § 3-3, og etter alkoholforskrifta § 10-3 medfører dette regelbrotet tildeling 
av ein prikk.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.   
 

 

 

FS - 030/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  

 

«Trond Lillejord Mat AS, org.nr. 912 790 037, Rema 1000, Lonevåg, vert i medhald av 
alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt  ein prikk for overtreding av 
alkoholforskrifta § 3-3.  

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med kontroll av salsløyve 09.02.2018  er det 
dokumentert at brus var plassert i tilknyting til alkholhaldig drikk på salsstaden. Dette er i strid 
med alkoholforskrifta § 3-3, og etter alkoholforskrifta § 10-3 medfører dette regelbrotet tildeling 
av ein prikk.» 
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11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg - samrøystes vedteke 
 

HS - 036/18 VEDTAK: 

«Trond Lillejord Mat AS, org.nr. 912 790 037, Rema 1000, Lonevåg, vert i medhald av 
alkoholforskrifta § 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt  ein prikk for overtreding av 
alkoholforskrifta § 3-3.  

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med kontroll av salsløyve 09.02.2018  er det 
dokumentert at brus var plassert i tilknyting til alkholhaldig drikk på salsstaden. Dette er i strid 
med alkoholforskrifta § 3-3, og etter alkoholforskrifta § 10-3 medfører dette regelbrotet tildeling 
av ein prikk.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

037/18: Skjenkekontroll Osterøyhallen i samband med romjulsdans 30. desember 2017 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Fotlandsvåg idrettslag ved Trond-Martin Balestrand Børtveit  vert i medhald av alkoholforskrifta 
§ 10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt seks prikkar for overtreding av alkoholforskrifta §§ 4-1 og 
alkohollova § 4-4 i samband med arrangement i Osterøyhallen 29. – 30.12.17. 

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 30.12.17 er det dokumentert at  
«person åpenbart påvirket av rusmidler» var til stades i lokalet utan å bli bortvist og dette gir 
tildeling av to prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3. Vidare er det dokumentert konsum av alkohol i 
lokalet utover tillatt skjenketid, jfr. alkoholforskrifta  § 10-3 og alkohollova § 4-4. Dette gir 
tildeling av fire prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3.» 

   

   

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
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FS - 028/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til Heradsstyret:  

«Fotlandsvåg idrettslag ved Trond-Martin Balestrand Børtveit  vert i medhald av alkoholforskrifta § 
10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt seks prikkar for overtreding av alkoholforskrifta §§ 4-1 og 
alkohollova § 4-4 i samband med arrangement i Osterøyhallen 29. – 30.12.17. 

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 30.12.17 er det dokumentert at  
«person åpenbart påvirket av rusmidler» var til stades i lokalet utan å bli bortvist og dette gir 
tildeling av to prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3. Vidare er det dokumentert konsum av alkohol i 
lokalet utover tillatt skjenketid, jfr. alkoholforskrifta  § 10-3 og alkohollova § 4-4. Dette gir tildeling 
av fire prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3.» 

 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg - samrøystes vedteke 
 

HS - 037/18 VEDTAK: 

«Fotlandsvåg idrettslag ved Trond-Martin Balestrand Børtveit  vert i medhald av alkoholforskrifta § 
10-3, jfr. same forskrift § 10-2,  tildelt seks prikkar for overtreding av alkoholforskrifta §§ 4-1 og 
alkohollova § 4-4 i samband med arrangement i Osterøyhallen 29. – 30.12.17. 

Grunngjeving for prikktildeling: I samband med skjenkekontrollen 30.12.17 er det dokumentert at  
«person åpenbart påvirket av rusmidler» var til stades i lokalet utan å bli bortvist og dette gir 
tildeling av to prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3. Vidare er det dokumentert konsum av alkohol i 
lokalet utover tillatt skjenketid, jfr. alkoholforskrifta  § 10-3 og alkohollova § 4-4. Dette gir tildeling 
av fire prikkar, jfr. alkoholforskrifta § 10-3.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

038/18: Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument vert godkjend. Vedtaket er gjort i 
medhald av kommunelova § 40, nr. 5. Reglementet gjeld frå vedtaksdato.» 
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21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 032/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
 
«Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument vert godkjend. Vedtaket er gjort i 
medhald av kommunelova § 40, nr. 5. Reglementet gjeld frå vedtaksdato.» 
 
 
 
11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 038/18 VEDTAK: 

"Reglement for folkevalde sin rett til innsyn i saksdokument vert godkjend. Vedtaket er gjort i 
medhald av kommunelova § 40, nr. 5. Reglementet gjeld frå vedtaksdato.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

039/18: Reglement for handsaming og avgjerd i spørsmål om inhabilitet i politiske organ 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

    

21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
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FS - 033/18 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til Heradsstyret:  

 

"Saka vert lagt fram til handsaming og innstilling til vedtak i heradsstyret." 
 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Hjalti H. Gislason, H, gjorde slikt framlegg: "REGLEMENT FOR BEHANDLING OG AVGJERD AV 
SPØRSMÅL OM INHABILITET I POLITISKE ORGAN 
vert endra til 
REGLEMENT FOR HANDSAMING OG AVGJERD AV SPØRSMÅL OM UGILDSKAP I POLITISKE SAKER 
 
16 førekomster av «inhabilitet» vert endra til «ugildskap» 
11 førekomster av «behandling» vert endra til «handsaming» 
4 førekomster av «vedkommende» vert endra til «vedkomande» 
2 førekomster av «inhabilitetsspørsmål» vert endra til «spørsmål om ugildskap» 
2 førekomster av «protokollerast» vert endra til «protokollførast» 
1 førekomst av «inhabilitetsgrunn» vert endra til «grunn til ugildskap» 
Punkt 4, 2. avsnitt vert endra slik: Ved handsaming om spørsmålet om gildskap skal den som 
spørsmålet gjeld, gjevast høve til å uttale seg om spørsmålet. Deretter må vedkomande fråtre møtet 
og bør forlate møterommet. I lukka møte må representanten forlate møtet." 

Jon Flydal Blichfeldt, MDG, gjorde framlegg om å ta med fvl. § 6 i reglementet. 
 
AVRØYSTING 
Hjalti H. Gislason sitt framlegg om 
"språkvask"       - samrøystes vedteke 
Formannskapet sitt framleg           - 8 røyster (6FRP,2AP) 
Hjalti H. Gislason sitt framlegg    - 19 røyster (6AP,4H,2MDG,2SP,1V,4KRF)                                   
 
 

HS - 039/18 VEDTAK: 

"Framlegg til reglement for handsaming og avgjerd av spørsmål om ugildskap i politiske saker vert 
godkjend slik det ligg føre i vedlegg til saka med slik endring i punkt 4, andre avsnitt som vedteke i 
møtet.  

Rådmannen må gjennomføra "språkvask"  dokumentet i samsvar med vedtaket om "språkvask". 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Ettersend sak 

 

040/18: Medlemskap i Region Bergen Reiseliv. 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

Osterøy kommune melder seg inn i Region Bergen Reiseliv.  

Kostnaden 131 000- vert delt likt  mellom Osterøy Reiselivslag og kommunen. 

Osterøy kommune stør og Osterøy Reiselivslag sin prosjektsøknad til Hordaland Fylkeskommune der 
det kommunale bidraget er 30 000-. 

Reiselivssatsinga 95 500- vert å finansiera gjennom kommunen sitt næringsfond (Sak 21/18). 

 

  21.03.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
FS - 034/18 VEDTAK: 

      

"Osterøy kommune melder seg inn i Region Bergen Reiseliv.  

Kostnaden 131 000- vert delt likt  mellom Osterøy Reiselivslag og kommunen. 

Osterøy kommune stør og Osterøy Reiselivslag sin prosjektsøknad til Hordaland Fylkeskommune 
der det kommunale bidraget er 30 000-. 

Reiselivssatsinga 95 500- vert å finansiera gjennom kommunen sitt næringsfond (Sak 21/18)." 

 

 

11.04.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg - samrøystes vedteke 
 

HS - 040/18 VEDTAK: 

"Osterøy kommune melder seg inn i Region Bergen Reiseliv.  

Kostnaden 131 000- vert delt likt  mellom Osterøy Reiselivslag og kommunen. 
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Osterøy kommune stør og Osterøy Reiselivslag sin prosjektsøknad til Hordaland Fylkeskommune 
der det kommunale bidraget er 30 000-. 

Reiselivssatsinga 95 500- vert å finansiera gjennom kommunen sitt næringsfond (F-Sak 21/18/H-
Sak 033/18)." 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Saker delte ut til møtet 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

041/18: Interpellasjon til heradsstyretmøtet 11. april - rettleiing for byggjeskikk og estetikk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

    

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til interpellasjonen. 
 

HS - 041/18 VEDTAK: 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til interpellasjonen. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

042/18: Interpellasjon til heradsstyremøtet 11. april - heliumballongfri kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

    

11.04.2018 HERADSSTYRET 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til interpellasjonen. 
 

HS - 042/18 VEDTAK: 
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Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til interpellasjonen. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

043/18: Interpellasjon til heradsstyremøtet 11. april - handlingsplan mot vald i nære 

relasjonar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

    11.04.2018 HERADSSTYRET 

Tone Mjelde, AP, takka for svaret og bad om eit meir utfyllande svar til neste møte. 
-------------------------------- 
Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til interpellasjonen. 
 

HS - 043/18 VEDTAK: 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til interpellasjonen. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Andre saker/spørsmål 

Jon Flydahl Blichfeldt, MDG, viste til referatsak 017/18 i formannskapet om NOU 2017: 17 – om 

reglane for søndagsopne butikkar med høyringsfrist 25. april, og gjorde slikt framlegg om uttale: 

«Osterøy kommune ynskjer ikkje at det vert lagt til rette for meir handel på søndagar.» 

 

AVRØYSTING – ta saka opp til handsaming 

JA  - 12 røyster  

Nei  - 15 røyster  

 

Saka vart etter dette ikkje teken opp, jfr. utvalsreglementet § 10. 

 

--------------------------------------------- 

 

Alf Terje Mortensen, FRP, viste til budsjettvedtaket for 2018 og bad om ei orientering frå rådmannen 

om status for utbygging/nybygg Valestrand skule, forprosjekt for bygging av omsorgsbustader-

/omsorg+-husvære samt oppfølgjing av vedtaket om å gå inn i fleire interkommunale samarbeid (IKS) 

på ulike tenesteområde. 

 

Han viste og til spørsmål frå Dag S. Åsheim i Spørjetimen med oppmoding om oppfølgjing. 

 

Rådmannen vil koma tilbake med svar i h.t. budsjettvedtaket.  
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Rådmannen førebur no saker til neste møte for det som gjeld kommunen sitt ansvar for oppfølgjing i 

h.t. jordraset på Votlo. 

------------------------------------------- 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til spørsmål og svar. 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skriva under møteprotokollen saman med ordføraren vart desse valde: Kim Andre Hartveit og 

Tone Mjelde 

 

 

 

 

Lonevåg, 20.04.2018 

 

 

Bente Skjerping 

utvalssekretær 

 

 

 

 

 

------------------------------------------      -------------------------------------------   ------------------------------------------ 

Jarle Skeidsvoll                                     Kim Andre Hartveit                            Tone Mjelde 

ordførar 
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